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Geachte Raad, 

 

In de commissie van 27 juni heeft wethouder Mol voorgesteld een themabespreking over het 
beheer van de buitenruimte te organiseren. Diverse raadsfracties ondersteunden dit voorstel en 
ook het college wilde het idee heel graag invulling geven. In overleg met de griffie is nu 
woensdagavond 9 oktober als moment ingepland om het beheer van de buitenruimte met u te 
bespreken. 

Van de huidige acht beheerplannen voor het onderhoud van de kapitaalgoederen in de 
buitenruimte verloopt in 2020 de planperiode. Het beheer van de buitenruimte wordt meer en 
meer vanuit integrale benadering opgepakt. De komende planperiode willen we daarom één 
integraal beheerplan laten opstellen. We realiseerden ons dat het dan niet zinvol is om het beheer 
vanuit afzonderlijke disciplines te blijven benaderen.  

Op de agenda van de commissie WRG van 12 september staan echter de agendapunten Tractie 
2019-2023 en het Beheerplan Schoon. Vanwege de grote samenhang met het schoonhouden van 
de buitenruimte en de gebruikte tractiemiddelen hebben we daarom besloten u voor deze 
agendapunten nu toch geen voorstellen voor te leggen. Door nu disciplinaire plannen voor Schoon 

en Tractie voor te leggen, zouden we weinig recht doen aan een integrale benadering van het 
beheer in de buitenruimte. Het spijt ons zeer dat we dit pas ter elfder uren melden. 
 

De komende periode is de invoering van de Omgevingswet ook actueel. Een combinatie van 
herziening van beheerplannen en invoering van de Omgevingswet wordt mede aangegrepen om, 
in het licht van de Omgevingswet, het beheerbeleid van de buitenruimte in 2020 integraal te 
benaderen. Zo’n benadering biedt kansen om op een raadswaardig abstractieniveau met u over 
kaders te spreken en afwegingen te maken. Doordat het beheerbeleid in onderlinge samenhang 
benaderd wordt, biedt het meer dan nu mogelijkheden om ook tussen disciplines een onderlinge 

prioritering en afwegingen te maken.  

De themabijeenkomst van 9 oktober zal op basis van de vraagstelling van verschillende 
raadsfracties vooral informerend van aard zijn. Het zal daarom informatie geven over hoe het 
beheer van de buitenruimte nu georganiseerd is, welke keuzes waarom gemaakt worden en 
welke ontwikkelingen er te verwachten zijn. U zal voorafgaand aan deze bijeenkomst nog nadere 

informatie ontvangen.  
Vanuit ons perspectief kan de bijeenkomst ook de eerste aanzet zijn in het consulterende proces 

richting integrale beheerplannen voor de openbare ruimte in 2020. Vanzelfsprekend dienen in dat 
proces financiële uitdagingen betrokken te worden.  

  



 

 

Kortom, wij kiezen er nadrukkelijk voor het grotere geheel te beschouwen en in dat licht te 

handelen. Daardoor zijn wij ervan overtuigd geraakt dat door nu een pas op de plaats maken met 
Schoon en Tractie, er meer perspectief en mogelijkheden ontstaan om het komende jaar samen 
met u constructieve en richtinggevende keuzes te maken. 

 

Met vriendelijke groet, 
het college van burgemeester en wethouders, 
 
 
 

 
 
 

A. R. de Graaf, P.J. Bouvy-Koene, 

gemeentesecretaris burgemeester 
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